

Community Statement

TUI BLUE Mai Khao Lak Beach Resort & Spa recognize the importance of developing a strong connection with the local community thereby contributing to the economic and social development of neighboring villages and communities in Takua Pa district, Phang Nga province.

We are committed to creating development opportunities for local businesses and residents, therefore developing our surrounding areas in a sustainable manner.

TUI BLUE Mai Khao Lak Beach Resort & Spa takes pride in enriching the lives of the community, as well as our guests' experience through below initiatives:

Local Employment:

- ✿ We hire our employees from neighboring villages
- ✿ Our employees thereby help us better understand the needs of the local community
- ✿ We collaborate with colleges to host trainings and promote careers in the hospitality industry

Local Procurement:

- ✿ We purchase locally produced fresh vegetables, fruits and fish
- ✿ We use local suppliers for beverages such soft drinks, local spirits and beer
- ✿ We use goods and services of local businesses for our staff uniforms, stationary as well as kitchen, electrical, and gardening equipment.

Promote Local Experiences:

- ✿ We bring added value to our guests' experience by recommending local activities and excursions
- ✿ Our information on '*How our guests can support the local heritage & places of interest*' promotes local attractions, cultural experiences, as well as wildlife and gastronomy
- ✿ Our '*Basic Guide to Proper Behaviour and Social Interaction in Thailand*' and '*Tips for responsible travellers*' help encouraging our guests to respect the local customs, beliefs and values of the host communities as they connect with them in a more meaningful way.

Signed:



David Le Dez
Executive Assistant Manager

Erklärung der Gemeinde

Das TUI BLUE Mai Khao Lak Beach Resort & Spa ist sich bewusst, wie wichtig es ist, eine starke Verbindung zur lokalen Gemeinschaft aufzubauen und so zur wirtschaftlichen und sozialen Entwicklung der benachbarten Dörfer und Gemeinden im Distrikt Takua Pa in der Provinz Phang Nga beizutragen.

Wir sind bestrebt, Entwicklungsmöglichkeiten für lokale Unternehmen und Einwohner zu schaffen und somit unsere Umgebung auf nachhaltige Weise zu entwickeln.

Das TUI BLUE Mai Khao Lak Beach Resort & Spa ist stolz darauf, durch die folgenden Initiativen das Leben der Gemeinde und das Erlebnis unserer Gäste zu bereichern:

Lokale Beschäftigung:

- ☘ Wir stellen unsere Mitarbeiter aus den umliegenden Dörfern ein.
- ☘ Unsere Mitarbeiter helfen uns dabei, die Bedürfnisse der lokalen Gemeinschaft besser zu verstehen.
- ☘ Wir arbeiten mit Hochschulen zusammen, um Schulungen zu veranstalten und Karrieren im Gastgewerbe zu fördern.

Lokale Beschaffung:

- ☘ Wir kaufen frisches Gemüse, Obst und Fisch aus lokaler Produktion
- ☘ Wir nutzen lokale Lieferanten für Getränke wie Softdrinks, lokale Spirituosen und Bier
- ☘ Wir nutzen Waren und Dienstleistungen lokaler Unternehmen für die Uniformen unserer Mitarbeiter, Schreibwaren sowie Küchen-, Elektro- und Gartengeräte.

Förderung lokaler Erlebnisse:

- ☘ Wir erhöhen den Erlebniswert für unsere Gäste, indem wir ihnen lokale Aktivitäten und Ausflüge empfehlen.
- ☘ Unsere Informationen zum Thema "Wie unsere Gäste das lokale Erbe und die Sehenswürdigkeiten unterstützen können" werben für lokale Attraktionen, kulturelle Erlebnisse sowie für die Tierwelt und die Gastronomie.
- ☘ Unser 'Basic Guide to Proper Behaviour and Social Interaction in Thailand' und 'Tips for responsible travellers' (Tipps für verantwortungsbewusste Reisende) tragen dazu bei, unsere Gäste zu ermutigen, die lokalen Bräuche, den Glauben und die Werte der gastgebenden Gemeinden zu respektieren, da sie mit ihnen auf eine sinnvollere Weise in Kontakt treten.

Unterzeichnet:



David Le Dez
Assistent des Geschäftsführers